



	<ul style="list-style-type: none"> ○ Skytestøtte for stående – barneklasser <ul style="list-style-type: none"> ▪ Ønsker å tilby dette for å kunne trene mer på stående og for å ta steget fra sittende. ▪ Prototype skal være ferdig innen utgangen av november. ● Ungdomsutvalget <ul style="list-style-type: none"> ○ Samling for presisjonsidretter i oktober – samarbeidet blir å fortsette grunnet felles utfordringer ○ Utvalgsmøte i des – plan 2018. ● Anleggsutvalget <ul style="list-style-type: none"> ○ Stor aktivitet, mange prosjekter som er i gang <ul style="list-style-type: none"> ▪ Veldig mye pistol, en del rifle. ○ Løvenskjoldbanen har en del prosjekter som innebefatter samtlige grener. ○ Det har vært gjennomført et oppstartsmøte for SkytterAdmin underutvalget. ● Nestleder <ul style="list-style-type: none"> ○ Intet spesielt ● Informasjonsutvalgets leder var ikke tilstede. 	Maren	
		Paul Otto	
		T.Strøm	
3.	<p>Utvalgssammensetning</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Pål Tvedt – anleggsutvalget, jobber primært med Løvenskjold. <ul style="list-style-type: none"> ○ Må konstitueres inn på styremøte. 	Alle	
4.	<p>Budsjett BIK 2018</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Forslag til budsjett lagt frem <ul style="list-style-type: none"> ○ Forslag for BIK - Avslutning av 50-lappen for skeet og OL-trap ○ Dette ble vedtatt. Innkreving av «50-lappen» for skeet og OL-trap avsluttes mvf 01.01.2018. Dette er avklart med GenSek. ● Har fått innspill fra Arrangementsutvalget, dette er korrigeret i fremlagt budsjett. ● Ingen ytterligere kommentarer utover fremlagt budsjett. 	K.Eikenes	
5.	<p>Klasseføring Nordisk trap 2018</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Kravene vedtatt for 2018. 	K.Eikenes	
6.	<p>Prosjekter (info)</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Skytterkonferansen 2018 <ul style="list-style-type: none"> ○ Innspill angående utvalgsmedlemmers deltagere ○ Representasjon fra BIKs utvalgsledere må avklares med styret ● NM-uka - 15-19 august <ul style="list-style-type: none"> ○ Det har vært reist spørsmål om det er fysisk mulig å gjennomføre 7 konkurranser på 5 dager? <ul style="list-style-type: none"> ▪ NM kan starte tidligere, men NM-uka som overordnet arrangement er 15-19 aug. 	K.Eikenes	
		T.Strøm	



	<ul style="list-style-type: none"> ○ Arrangementet vil i hovedsak foregå på Skurve – finalen som skal sendes på NRK skal gå på den nye banen til Sola PK (innendørs). ● Nordisk mesterskap Junior 2018 <ul style="list-style-type: none"> ○ Kort info gitt om status. ● Status «Prosjekt forenkling Fellesreg og nasjonale regler» <ul style="list-style-type: none"> ○ Avklaring må gjøres mot ARD i forbindelse med regelendringer. 	K.Eikenes	
7.	<p>Info fra styret</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Informerte fra sakliste 24.11.2017 	K.Eikenes	
8.	<p>Støtte vinterserien pistol (10 år)</p> <ul style="list-style-type: none"> ● BIK støtter vinterserien med kr 10000 i premiestøtte. ● Informasjon sendes til administrasjon og OKTS snarest. 	K.Eikenes	
9.	<p>Stipend unge utøvere</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Her har det skjedd en feil grunnet manglende utsending av tildelingskriterier. Det betyr at denne jobben må gjøres på nytt, og at det må tildeles ekstra midler for å ivareta dette. ● Thomas Strøm tar ansvaret for dette. ● Kenneth kontakter administrasjonen for tilsending av korrekt informasjon. 	T.Strøm K.Eikenes	
10.	<p>Neste møte</p> <p>Onsdag 10.januar kl 1900</p>		
11.	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Dato for årsberetning må avklares med administrasjonen. 		